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Pan Grzegorz Kubik
Radny Rady Miejskiej Karpacza

W odpowiedzi  na  zapytanie  z  dnia  19.09.2022  w sprawie  struktury  użytkowania
gruntów w Gminie Karpacz, informuję, że raport o stanie Gminy za 2021 r., na który się Pan
powołuje, został sporządzony w oparciu o  gminne zbiorcze zestawienie danych objętych
ewidencją  gruntów i  budynków wg stanu na dzień 1  stycznia  2022.  Zestawienie  takie,
zgodnie z ustawą Prawo geodezyjne i kartograficzne, sporządza Starosta.

Zestawienie  powyższe  nie  zawiera  podziału  na  podgrupy  rejestrowe,  a  zatem
na jego  podstawie  nie  jest  możliwe  określenie  powierzchni  gruntów  w  zarządzie
Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe lub w użytkowaniu wieczystym
Karkonoskiego Parku Narodowego.

Podział na podgrupy rejestrowe zawierały natomiast zestawienia z lat ubiegłych.
Zgodnie  z  zestawieniem  wg  stanu  na  dzień  1  stycznia  2020 r.  powierzchnia  gruntów
leśnych  w  zarządzie  Państwowego  Gospodarstwa  Leśnego  Lasy  Państwowe  wynosiła
1173 ha.  Stanowiło  to  około  41%  wszystkich  gruntów  leśnych  w  granicach
administracyjnych  Gminy Karpacz oraz  około  31% ogólnej  powierzchni  gminy.  Zgodnie
z ww.  zestawieniem  powierzchnia  gruntów  leśnych  Skarbu  Państwa,  będących
w użytkowaniu wieczystym państwowych osób prawnych (w tym KPN) wynosiła 1680 ha.
Stanowiło  to  około  58%  wszystkich  gruntów  leśnych  w  granicach  administracyjnych
Gminy Karpacz oraz około 44% ogólnej powierzchni gminy.

Z poważaniem,
Burmistrz Karpacza
/-/ Radosław Jęcek

 


